
Erhvervs, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 23. maj 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål AC
Ministeren bedes redegøre for regeringens målsætninger på bredbåndsområ-
det for upstream-hastigheder, herunder redegøre for:
– Om regeringen mener, at download-hastigheder har større betydning for

den digitale vækst end upstream-hastigheder, siden regeringen for nuvæ-
rende ingen målsætning har for upstream-hastighed.

– Om regeringen vil arbejde for, at regeringens målsætning for upstream-ha-
stighed sættes ud fra et visionært samfundssyn, sådan som S og SF efter-
spurgte det før valget.

– Regeringens holdning til, at den typiske upstream-hastighed på en dansk
bredbåndsforbindelse fra 2007-2011 (altså på fire år) blot er steget fra 0,5
Mbit/s til 1,5 Mbit/s

– Regeringens holdning til udmeldinger fra SF’s og S' tidligere it-ordførere
om, at et højhastighedssamfund kræver høje hastigheder begge veje.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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